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Närvarande  

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning 

Maria Mannerholm stadsdelsdirektör, Renée Hildebrand avdelningschef förskola, 

Gunnar Ohlsén avdelningschef samhällsplanering, Ingrid Widebäck 

avdelningschef social omsorg, Kerstin Henningsson nämndsekreterare 

 

Fackliga organisationer 

Kommunal: Charlotte Andersson och Kristina Thörnsell 

Vision: Björn Adolfsson  

 

Förhinder 

Yvonne Goldberg avdelningschef personalfrågor och utförare inom äldreomsorg, 

Lars Wennberg avdelningschef administration, Lärarförbundet: Bo Ståhl, SACO: 

Peter Hultberg och Vårdförbundet: Heidi Hildén Gershater 

 

1 Mötets öppnande och dag för justering 

Maria Mannerholm öppnade mötet. I enlighet med tidigare beslut justeras 

protokollet tisdagen veckan efter sammanträdet - 25 oktober 2011. 

 

2 Kvarvarande frågor 

Förteckning över skyddsombud 

Frågan om behovet av förteckning av skyddsombud kvarstår till nästkommande 

sammanträde.  

 

Anslagstavlor 

Gunnar Ohlsén informerade att anslagstavlor är beställda och kommer att sättas 

upp på varje våningsplan utifrån förslaget från Vision vid föregående 

sammanträde. 

 



PROTOKOLL 
SID 2 (5) 

PROTOKOLL FRÅN FÖRVALTNINGSGRUPPEN 

 

 

 

Ungdomsjobb 

Ingrid Widebäck besvarade en kvarvarande fråga från Samverkansgruppen om hur 

många praktikanter från jobbtorg som funnits inom avdelningen för social omsorg. 

Avdelningen har haft sju praktikanter varav fyra inom Hägerstens gruppbostäder, 

två inom Liljeholmens gruppbostäder och en inom Glasade gångens dagliga 

verksamhet. 

 

Mögel på förskolan 88:an 

Som svar på kvarvarande fråga från Kommunal vid Samverkansgruppen, 

redogjorde förvaltningen om åtgärderna för att komma tillrätta med mögel inom 

förskolan på Selmedalsvägen 88. En utvärdering ska ske om ett par veckor för att 

se om åtgärderna varit tillräckliga.  

Kommunal påpekade att det brustit i informationen.  

Förvaltningen konstaterade att rutinerna för att komma till rätta med möglet 

fungerat men att rutinerna behöver gås igenom avseende information. 

 

3 Information från förvaltningen 

Nya förskolechefer 

RenéeHildebrand informerade att två förskolechefer ska anställas, en i Fruängen 

och en i Årstaberg.  Förvaltningen återkommer med information om när de 

fackliga organisationerna kan träffa kandidaterna. 

 

4 Information från de fackliga organisationerna 

Vision informerade att Visions Stockholmsavdelning fått ny e-postadress: 

fackforbundet.vision.avd@stockholm.se 

 

Kommunal återkommer vid nästa sammanträde med information om den 

undersökning de genomfört bland sina medlemmar.  

 

5 Ärenden till nämndsammanträdet 

Förlängning av avtal med Unga Örnar gällande  

parklekarna Lugnet och Vippan 

Förvaltningen föreslår att avtalet med Unga Örnar i Stockholm förlängs från  

1 oktober 2012 till och med 30 september 2013. Dnr 343-2008-103 

De fackliga organisationerna framförde inga yrkanden i ärendet. 

mailto:fackforbundet.vision.avd@stockholm.se
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Uppdatering av delegationsordningen 

Förvaltningen föreslår att delegationsordningen kompletteras med utökad 

delegation till Socialjouren avseende polisanmälan av brott mot underårig samt att 

delegationsordningen kompletteras med en punkt gällande framställan till CSN om 

ändring av betalningsmottagare av studiemedel. 

 Dnr 105-2011-1.1 

De fackliga organisationerna framförde inga yrkanden i ärendet. 

 

Anmälan av Skolinspektionens granskning av förskolan 

Av samtliga stadsdelsförvaltningar i staden fick Hägersten-Liljeholmen minst 

påpekanden, det vill säga 6 påpekanden av totalt 26. Förvaltningen redogjorde för 

dessa och konstaterade därefter att vi har en bra förskoleverksamhet. 

Dnr 189-2011-1.2.1  

 

Synpunkt från Kommunal 

Kommunal lyfte fram att alla medlemmar inte får planeringstid för arbetstid de har 

ansvar för, vilket de anser att alla måste få.  

 

Förvaltningens svar 

Förvaltningen hade inte noterat att detta tagits upp i Skolinspektionens granskning 

men ska undersöka saken. 

 

Remisser 

Förstudie för Spårväg syd 

Dnr 396 2011-1.5.3 

 

Reviderade riktlinjer för familjevård för barn och ungdomar 

Dnr 421-2011-1.5.1 

 

Riktlinjer för budget- och skuldrådgivningen 

Dnr 351-2011-1.2.1 
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6 Verksamhet och budget 

Månadsrapport för september 2011 

Efter resultatdispositioner och beräknade budgetjusteringar redovisas ett 

nettounderskott med4,1 mnkr, vilket är en försämring om 1,7 mnkr jämfört med 

föregående prognos. Förvaltningen fortsätter arbeta med att minska kostnaderna 

för att få en budget i balans till årsskiftet. Dnr 76-2011-1.2.1 

 

7 Arbetsmiljökommitté 

Tunga dörrar 

Kommunal påpekade att dörrarna vid de olika våningsplanen på Telefonvägen 30 

och Dialoggatan 16 är ett arbetsmiljöproblem för lokalvårdare och vaktmästare.  

Efter en diskussion om olika lösningar kom förvaltningsgruppen fram till att 

förvaltningen ska erbjuda dörrstopp med handtag till berörd personal. 

 

Flextidsavtalet 

Vision påtalade att flextidsavtalet behöver förtydligas så det blir tydligt för alla 

under vilka klockslag man kan flexa utan att behöva godkännande från chef. 

Förvaltningen återkommer i frågan. 

 

Överläggningar på Axelsbergs vård- och omsorgsboende 

Kommunal informerade att de haft MBL-förhandling på Axelsbergs vård- och 

omsorgsboende som slutade i oenighet. Kommunal har därför begärt förhandling 

enligt § 14 MBL. 

 

8 Övriga frågor 

Titulatur 

Vision och Kommunal informerade att de haft förhandling inom äldreomsorgen 

med resultat att samordnare och gruppledare tagits bort. Förhandlingen avslutades 

i enighet. Liknande förhandlingar kommer att hållas inom förskoleavdelningen.  

 

Förvaltningen instämde i att det är bra att titulaturen är likartad inom hela 

förvaltningen. 

 

Mötet avslutas 

Maria Mannerholm förklarade mötet avslutat. 
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Justeras 

 

 

 

Maria Mannerholm Kerstin Henningsson 

stadsdelsdirektör sekreterare 

 

 

 

Justeras 

 

 

 

Kommunal Vision  

  


